
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-13, § 19 

 

 Tid: 13 maj 2009 kl 17.00 – 18.05 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 25 maj 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande  

Åsa Romson (mp) vice ordförande  

Hugo Nordenfelt (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Karin Wanngård (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (m)  

Nils Ingelström (m)  

Aysin Hartzell (m)  

Björn Gülich (m)  

Harald Eriksson (m)  

Gustav Åkerblom (fp)    tjänstgörande  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av ledamoten Karin Karlsbro (fp) samt av ersättarna Christian 

Carlsson (kd) och Carina Paulsson (s). Föredragande vid sammanträdet var direktör 

Gunnar Söderholm. Dessutom var biträdande borgarrådssekreterarna Karin Dhakal och 

Tobias Holdstock samt miljöförvaltningens avdelningschefer närvarande. 

 
 § 19 



  

Utredning om att göra Energicentrum till en permanent verksamhet 

Dnr 2009-006577-212 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt ordföranden Ulla Hamiltons (m) och 

tjänstgörande ersättare Gustav Åkerbloms (fp) förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner i huvudsak förvaltningens förslag till 

 beslut punkten 1. 

2 Nämnden avslår punkterna 2 och 3 i förvaltningens förslag. 

 

3 Nämnden beslutar att översända redovisningen till kommunstyrelsen 

 

4 Nämnden anför därutöver följande: 

 

Kommunfullmäktige gav i budgeten för 2009 miljö- och hälsoskyddsnämnden i 

uppdrag att utreda ett eventuellt permanenterande av Energicentrum. Vi anser att 

redovisningen utgör ett bra underlag för kommunfullmäktiges budgetarbete inför 

budgetperioden 2010. Det är emellertid inte aktuellt att nämnden i detta skede tar 

ställning för enskilda förslag. Det kan vara frestande att utan vidare förespråka 

det tredje mest omfattande alternativet, men i dessa tider är det viktigt att det tas 

ett helhetsgrepp på hela stadens ekonomi, och att vi tar ett ansvar för 

stockholmarnas skattepengar. Det helhetsgreppet och det ansvaret, hanteras i 

budget 2010 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 27 april 2009. 

Förvaltningen föreslog att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt följande: 

 

1 Godkänna förvaltningens redovisning av uppdraget. 

 

2 Översända redovisningen till kommunstyrelsen för ställningstagande. 

 

3 Förorda det tredje alternativet vid en permanentning av verksamheten. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton (m) och tjänstgörande ersättare Gustav Åkerblom 

(fp)  föreslår att (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Åsa Romson (mp) och ledamöterna Karin Wanngård (s) och 

 Stellan F Hamrin (v) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar i 

 enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen emot varandra och nämnden beslutar enligt 

Ulla Hamiltons (m) och Gustav Åkerbloms (fp) förslag till beslut. 

 

Reservation 

Vice ordförande Åsa Romson (mp) och ledamöterna Karin Wanngård (s), Malte 

Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s), Godfrey Etyang (s) och Stellan F Hamrin (v) reserverar 



  

sig mot beslutet med hänvisning till Åsa Romsons, Karin Wanngårds och Stellan F 

Hamrins förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


